

「誠信・承傳」隊際比賽報名表格

Enrolment Form for Team Competition of "i-Relay" Youth Integrity Project

遞交報名日期：2013年10月28日或之前

Enrolment: on or before 28 October 2013

截止遞交作品日期：2013年12月13日

Deadline for Submission of Entries: 13 December 2013

(請在適當□上加✓。 Please put ✓ in the appropriate box □.)

組別甲 活動計劃書 **Category A Marketing Plan** □

組別乙 專題研習報告 **Category B Project-based Report** □

請以英文正楷填寫以下資料 Please fill in the following information in English :

大專院校名稱 Name of Tertiary Institution: _____

國家 Country: _____ 城市 City : _____

組員人數 No. of Team Members: _____

(1) 統籌人姓名 Name of Co-ordinator: _____ (_____) 性別 Sex: _____

中文姓名 Name in Chinese

通訊地址 Correspondence Address: _____

電話 Tel. No: _____ 電郵 Email Address: _____

學系 Faculty/Department: _____ 年級 Year of Study: _____

* 出席 2013年11月9日之講座 To attend Input Session on 9.11.2013 □

其他組員個人資料 Personal details of other Members:

(2) 姓名 Name: _____ (_____) 性別 Sex: _____

中文姓名 Name in Chinese

通訊地址 Correspondence Address: _____

電話 Tel. No: _____ 電郵 Email Address: _____

學系 Faculty/Department: _____ 年級 Year of Study: _____

* 出席 2013年11月9日之講座 To attend Input Session on 9.11.2013 □

(3) 姓名 Name: _____ (_____) 性別 Sex: _____

中文姓名 Name in Chinese

通訊地址 Correspondence Address: _____

電話 Tel. No: _____ 電郵 Email Address: _____

學系 Faculty/Department: _____ 年級 Year of Study: _____

* 出席 2013年11月9日之講座 To attend Input Session on 9.11.2013 □

(4) 姓名 Name: _____ (_____) 性別 Sex: _____

中文姓名 Name in Chinese

通訊地址 Correspondence Address: _____

電話 Tel. No: _____ 電郵 Email Address: _____

學系 Faculty/Department: _____ 年級 Year of Study: _____

* 出席 2013 年 11 月 9 日之講座 To attend Input Session on 9.11.2013

* 只限香港學生 (For Hong Kong students only)

你在本表格內提供的資料，將用作處理你申請是項活動之用。根據香港《個人資料(私隱)條例》第 18 條，第 22 條及附表 1 第 6 原則，你有權要求查閱及更正本表格內填寫的資料。如有需要，請致電(852) 2826 3393 與大會秘書處聯絡。本表格將會保存至 2014 年 8 月 31 日。

The information provided in this form will be used for processing your application for joining the above programme.

Under Sections 18 and 22 and Principle 6 of Schedule 1 of the Personal Data (Privacy) Ordinance of Hong Kong, you have the right of access to make correction to your personal data provided in this form. Such access to personal data should be addressed to the Secretariat (Tel No: (852)2826 3393). This form will be kept till 31 August 2014.

規則 Regulations

1.主辦機構保留權力可拒絕或取消任何作品的參賽資格。 2.參與者須明白及同意主辦機構有權將作品作宣傳、推廣或教育用途;同時，獲選作品的使用權亦屬主辦機構所有，主辦機構毋須向參加者繳交任何費用。 3.參加者須確保作品並沒有侵犯任何人或機構的版權，主辦機構對作品侵犯版權事宜，概不負責。 4.本規則若有未盡善之處，本機構可隨時修改毋須另行通知。如有查詢，請電(852) 2826 3393。

1.The Organiser reserves the right to reject or disqualify any entries. 2. Participants should fully understand and agree that the Organiser has the right to use the entries for advertising, promotional or educational purposes. The Organiser also has the right to use the selected entries without liability to pay the participants. 3. Participants should ensure that their entries have not infringed the copyright of works of any persons or organisations. The Organiser assumes no responsibility for the copyright infringement of entries. 4.Any omissions in the regulations are subject to amendments by the Organiser without further notice. For enquires, please call (852) 2826 3393.